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Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, om det fortsat er regeringens forventning, at Transportkommissio-

nens anbefalinger til den grønne omstilling af personbiler offentliggøres medio 2020? 

 

Svar 

Regeringen vil gerne gøre det nemmere og mere attraktivt at vælge grønne nul- og lave-

missionsbiler – og samtidig ønsker regeringen, at den grønne omstilling sker så omkost-

ningseffektivt som muligt. Danmark skal vise, at vi kan lave en grøn omstilling og samti-

dig fastholde et stærkt velfærdssamfund. 

 

Det er vigtigt, at den grønne omstilling sker på den mest hensigtsmæssige måde – så det 

ikke bliver uforholdsmæssigt dyrt. Regeringen mener derfor, at det vil være mest hensigts-

mæssigt at afvente Bilkommissionens anbefalinger, inden der besluttes yderligere afgifts-

ændringer for elbiler. 

 

Det er fortsat regeringens forventning, at Bilkommissionen for grøn omstilling af person-

biler leverer sine anbefalinger på afgiftsområdet medio 2020. Den endelige afrapportering 

forventes inden udgangen af 2020. 

 

 


	Spørgsmål
	Svar

